
                                                          Sociálna komisia  

 Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 
 

Košice: 7.6.2010 
Číslo:   4 
Vybavuje:  Ing. Zuzana Jusková 

 
ZÁPISNICA 

zo zasadnutia Sociálnej komisie  Zastupiteľstva Košického samosprávneho 
kraja, konaného dňa 7.6. 2010 

Prítomní:  

MVDr. Anna Jenčová   
Členovia komisie - poslanci: 

Mgr. Jana Mondiková 

PhDr. Ľubica Rošková 

 

 

 

   
Členovia komisie - neposlanci: 

JUDr. Andreja Takáčová 

Ing. Timea Zacharová 

JUDr. Mária Lešňanská 

Mgr. Helena Kováčová 

MVDr. Marián Petro 

Bc. Zoltán Kónya 

Mgr. Beáta Horváthová   
Ing. Zuzana Jusková , tajomníčka sociálnej komisie  
Hostia :  
PhDr. Agnesa Stojničová 
Ing. Mária Karafová, vedúca odboru financií 
Ing. Štefan Kandráč, vedúci odboru školstva 
Ospravedlnení:             
RSDr. Juraj Beňa 
MUDr. Marián Hojstrič , Ing. Ján Kokarda 
  
PROGRAM ROKOVANIA: 
 
Bod 1. 
V úvode predsedníčka komisie privítala všetkých členov komisie, ostaných prítomných  a  
informovala, že zasadnutie je uznášaniaschopné.  
Prítomní schválili predložený  program  zasadnutia.  
 
 
 



Bod 2 :  
Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2010 
Ing. Karafová, vedúca odboru financií,  informovala o potrebách úpravy: dopad ekonomickej  
krízy. Hľadanie zdrojov na komunikácie zničené povodňami prebieha toho času. 
 
Uznesenie komisie: 
Komisia odporúča predložený materiál Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť bez 
pripomienok.  
 
Bod 3 :  
Správa o postupe financovania infraštruktúry Košického samosprávneho kraja zo 
zdrojov EIB v roku 2009 a predpoklad ukončenia projektu ku koncu roka 2010 
Je potrebný  presun finančných prostriedkov z programu kultúra a doprava – ROP, na opravu 
komunikácii po povodniach. 
 
Uznesenie komisie: 
Komisia odporúča zobrať na vedomie správu o postupe financovania infraštruktúry 
Košického samosprávneho kraja zo zdrojov EIB  v roku 2009 a predpoklad ukončenia 
Projektu ku koncu roka 2010 a žiada predsedu KSK zabezpečiť plnenie úloh navrhovaných 
v závere tohto materiálu v bode 7.1. až 7.4., ktoré sú zamerané na ukončenie Projektu EIB 
v termíne do 31.12.2010. 
 
Bod 4:  
Plnenie úloh vyplývajúcich z koncepcie rozvoja odborného vzdelávania na stredných 
školách v zriaďovateľskej pôsobnosti Košického samosprávneho kraja a z toho 
vyplývajúce zmeny v sieti stredných škôl a školských zariadení Ministerstva školstva SR 
Ing. Štefan Kandráč, vedúci odboru školstva, hovoril o tvorbe centier odborného vzdelávania 
v Košickom kraji, t.č. funguje 6 centier.  
 
Uznesenie komisie: 
Komisia odporúča zobrať na vedomie plnenie úloh vyplývajúcich z Koncepcie rozvoja 
odborného vzdelávania na stredných školách  v zriaďovateľskej pôsobnosti Košického 
samosprávneho kraja  a schvaľuje zmeny v sieti škôl a školských zariadení Slovenskej 
republiky. 
 
Bod 5 :  
Rámcová obsahová náplň zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na 
II. polrok 2010 
 
Uznesenie komisie: 
Komisia odporúča predložený materiál Zastupiteľstvu KSK prerokovať a  schváliť bez 
pripomienok. 
 
Bod 6:  
Plán úloh komisií Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na II. polrok 2010 
 
Uznesenie komisie: 
Komisia odporúča predložený materiál Zastupiteľstvu KSK prerokovať a  schváliť bez 
pripomienok.  
 
 



Bod 7: 
Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, ktorým sa 
dopĺňa Všeobecne záväzného nariadenie KSK 2/2010 o poskytnutí dotácie na prevádzku 
a mzdy základným umeleckým školám, jazykovým školám a školským zariadeniam 
Materiál prezentoval Ing. Štefan Kandráč, vedúci odboru školstva. Za obdobie 1 – 4/2010 je 
upravená výška dotácie poskytnutá neštátnym školám na základe skutočne odobratých jedál. 
V decembri bude predložené VZN za obdobie 5 – 12/2010. 
Uznesenie komisie: 
Komisia odporúča predložený materiál Zastupiteľstvu KSK prerokovať a  schváliť bez 
pripomienok. 
 
Bod 8: 
Implementácia projektu KVApka – KVAlita pre zariade nia v zriaďovateľskej 
pôsobnosti Košického samosprávneho kraja 
Ing. Jusková, vedúca odboru soc. vecí, hovorila o implementácii projektu KVApka – KVAlita 
pre zariadenia v zriaďovateľskej pôsobnosti KSK. 
Uznesenie komisie: 
Komisia materiál berie na vedomie. 
 
Komisia sa dohodla že najbliššie rokovanie sa uskutoční v zariadení  v Strážskom, a to 
v pondelok o 10.00 hod. 
 
V Košiciach     7.6. 2010 
 
 
 
 
 
 
Zapísala : Ing. Zuzana Jusková     MVDr. Anna Jenčová v.r. 
  tajomníčka sociálnej komisie                                                    predsedníčka sociálnej komisie 


